

2003
2004
2005
2006
2007
2008



GatoNegro
Cabernet Merlot
200X - Wine of Chile

GatoNegro is a wine for those occasions when you are with your friends, family or on your own and you want to enjoy the moment in a relaxed and simple way.
Now that you have it in your hands, uncork a bottle and enjoy a GatoNegro moment.

Colour: Vibrant ruby red
Aroma: Intense, fruity aromas, including blackberries with a hint of black currant.
Taste: Medium bodied, with very smooth round tannins, characteristic of Merlot.
The Cabernet Sauvignon adds structure and a friendly touch.
GatoNegro Cabernet – Merlot is the perfect partner for red meats and all kinds of cheeses.

GatoNegro est le vin idéal pour toutes les occasions, lorsque vous êtes entre amis, en famille ou seul, et que vous désirez savourer un moment de détente en toute simplicité.
Maintenant que vous avez la bouteille entre vos mains, débouchez-la et appréciez cet instant "GatoNegro".

Robe: rouge intense aux reflets rubis.
Nez: forte intensité de fruits frais et mûrs, tels que les groseilles noires et les mûres.
Bouche: vin bien équilibré, d'une bonne structure aux tanins fondus, caractéristiques du merlot. D'autre part, le cabernet sauvignon apporte de la structure et une finale agréable.
GatoNegro cabernet – merlot est le compagnon parfait des viandes rouges et de tous types de fromages.

Espacio para N° de Lote
(se imprime en proceso de embotellado)

RETURN FOR REFUND WHERE APPLICABLE /
CONSIGNE LA OU LA LOI LE PRESCRIT

PRODUCED AND BOTTLED BY /
PRODUIT ET EMBOUTEILLÉ PAR
VIÑA SAN PEDRO S.A., MOLINA-CHILE
www.GatoNegro.cl



7 804 300 1202 14

V2039229

Medidas: 60 x 100
Barniz: Mate

Papel: Cromolux
Sist. de Imp: Off-Set

Colores


Negro


Pantone
199


Pantone
288


Pantone
293


Pantone
200